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Rolfsted Idrætsforening  

For krop og sjÞl.  

En lang vinter er slut og for¬ret er 
kommet.  
Vinterens aktiviteter i RIF er ved at vÞre 
slut og vi er allerede godt i gang med alle 
de udendßrs muligheder som tilbydes i 
RIF. 
 
Gymnastik har afholdt deres flotte gym-
nastikopvisning hvor de forskellige hold 
har vist det som de har g¬et og ßvet sig 
p¬ hele vinteren. 
 
Fodboldspillerne har f¬et grÞs under dup-
perne og tennis-afdelingen har tromlet og 
vandet banerne og sl¬et til de fßrste bol-
de. 
 
 
 
 

 
 

 
 

 

Senior-idrÞt er ogs¬ rykket udendßrs 
med deres aktiviteter. 
 
Kort sagt .. Det summer af aktivitet! 
 
Inde i bladet kan du se meget mere om 
de tilbud som RIF har til dig og p¬ bagsi-
den er der en telefonliste med alle dem 
som du kan spßrge hvis du vil vide mere 
eller tilmelde dig en aktivitet. Det er bare 
om at komme i gang. 
 
PlanlÞgning af ¬rets Sommerfest er ogs¬ 
godt i gang og vi sammensÞtter igen i ¬r 
et program med en masse sjove og spÞn-
dende ting. Der bliver mulighed for at mß-
de en masse mennesker og holde en dej-
lig grill-fest lßrdag aften. 
Sommerfesten bliver i ¬r afholdt fra den 
13. til den 15. august. Der kommer 
meget mere om sommerfesten n¬r pro-
grammet omdeles i slutningen af juli. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 

Rolfsted-if. 
 
RIF er en lokal idrÞtsforening, der tilby-
der aktiviteter indenfor et bredt udvalg 
af idrÞtsgrene. Vi er ikke en elite-
forening, men satser p¬ bredden og 
isÞr de unge.  
Vi har som m¬lsÞtning, at det skal vÞ-
re spÞndende og sjovt at dyrke idrÞt 
og der igennem bidrage til de unges lyst 
til at dyrke og bruge deres krop gen-
nem idrÞtslige aktiviteter. 
I Rolfsted-IF er der plads til alle. 
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Hovedbestyrelsen. 
Af Ernst Jßrgensen, formand for RIF 
 
¡rets generalforsamlinger er afsluttet og 
med et godt resultat. Fßrst er det dog p¬ sin 
plads at takke Peder Veje for 4 solide ¬r 
som formand, med mange aktiviteter sat i 
sßen, og nye anlÞg er indviet.  
 
N¬r det er sagt er det ogs¬ en glÞde, at ho-
vedbestyrelsen nu best¬r af 5 personer, for 
fßrste gang i flere ¬r. Det tegner godt for 
fremtiden. Velkommen til Camilla og Lars i 
hovedbestyrelsen . Vi  ò gamle ò glÞder os 
til nye input til gavn for klubben.  
 
En af hovedbestyrelsens og hele klubbens 
store opgaver, er at forholde sig til Faaborg-
Midtfyns Kommunes udspil til ny politik og 
fordeling af de ßkonomiske tilskud. I skri-
vende stund foreg¬r nogle forhandlinger, 
men et er nok sikkert. Vi f¬r nok fÞrre pen-
ge end hidtil. 
Det vil nok betyde, at vi skal kigge en del 
p¬ vores ßkonomi og se os om efter flere 
indtÞgter eller fÞrre udgifter. En anden og 
m¬ske sjovere vej, kunne vÞre at vi fik fle-
re medlemmer i hele Rolfsted IdrÞtsfor-
ening. Alt dette skal hovedbestyrelsen og de 
enkelte afdelinger drßfte p¬ de kommende 
SU-mßder. 
 
Sommerfesten er ogs¬ begyndt at  tage 
form, og det er IdrÞtsforeningens h¬b, at 
disse 3 dage fortsat kan sÞtte Rolfsted og 
Ferritslev p¬ landkortet og vÞre med til, at 
trÞkke nye borgere til vores omr¬de, og 
m¬ske se alle de herligheder som omr¬det 
byder p¬.  
Rolfsted IdrÞtsforening skal ogs¬ vÞre en 
bestanddel af omr¬det som kan vÞre med 
til at tiltrÞkke nye borgere.  
 
Jeg vil derfor ßnske alle lÞsere et godt for¬r 

og god sommer, og h¬be p¬ stor opbakning 

til alle sportslige aktiviteter og vi har brug 

for alle hÞnder i 2015 og fremtiden.  

 
 
 
 
 

 

PrÞsentation af hovedbestyrelsen 
 
Det er vigtigt for os i hovedbestyrelsen og 
for hele idrÞtsforeningen at alle som har 
lyst til at vÞre en del af vores forening fßler 
sig velkomne og synes, det er rart at vÞre 
her. 
  
I lßbet af ¬ret vil vi derfor arbejde med at 
lave forskellige tiltag, som skal give vore 
udvalg og trÞnere bedre mulighed for at ta-
ge imod nye medlemmer samt orientere lß-
bende om, hvilke aktiviteter, der kommer i 
de enkelte afdelinger af idrÞtsforeningen. 
Vi vil gerne orientere om, hvad medlem-
merne kan forvente af idrÞtsforeningen, 
n¬r de melder sig til en sportsgren, men og-
s¬ hvad vi som forening forventer af det en-
kelte medlem.  
 
God kommunikation p¬ tvÞrs af afdelinger-
ne samt ud til medlemmer og lokalsamfund 
bliver derfor en vigtig prioritet i hovedbesty-
relsen. S¬ hvorfor ikke starte med at prÞ-
sentere hovedbestyrelsen, s¬ I ved hvem I 
altid kan komme til, med gode ideer, ris el-
ler ros. 

RIF-bladet udgives af Rolfsted IdrÞts-
forening. 
 
Oplag: 850 Stk. 
Redaktion: 
Michael Rasmussen 
Michael.rasmussen@trioplast.com 
 
Bladet husstandsomdeles i 
   Ferritslev 
   Rolfsted 
   Kappendrup 
   Hudevad 
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Formand: Ernst Jßrgensen. Ernst bor i 
Ferritslev. Spiller badminton og cykler.  
Ernst har vÞret kasserer i bestyrelsen i 
seks ¬r, og har nu f¬et formandsposten. Ud 
over at styre òslagets gangò i hovedbesty-
relsen har Ernst kontakten til kommunen 
 
 
 
Kasserer: Lars (Lasse) Nielsen - er ny i 
bestyrelsen. Lasse kommer fra Ullerslev og 
har arbejdet med regnskab i mange ¬r og 
har p¬taget sig posten som kasserer. Hans 
tilknytning til RIF er at han har familie som 
er meget aktive i foreningen og vil derfor 
gerne give en h¬nd med.  
 
 
 
SekretÞr: Rie Schwartz. Rie har vÞret 
med i bestyrelsen i et ¬r. Hun bor i Ellinge 
med sin familie. Rie er desuden tennistrÞ-
ner i RIF.  Ud over sekretÞrarbejdet har Rie 
den daglige kontakt til udvalgene.  
 
 
 
 
Bestyrelsesmedlem: Camilla Hansen ï 
er ny i bestyrelsen. Camilla kommer fra 
Rolfsted, hvor hun bor med sin mand og to 
bßrn.  Camillas opgave i bestyrelsen bliver 
blandt andet at hjÞlpe med at styrke kom-
munikationen internt i foreningen. 
 
 
 
NÞstformand: Louise Godskesen. Loui-
se har vÞret med i bestyrelsen i et ¬r. Bor i 
Rolfsted med familien. Louise dyrker zumba 
i RIF. I bestyrelsen vil ansvarsomr¬det vÞre 
at gßre foreningen mere synlig i lokalomr¬-
det, samt styrke kommunikationen i for-
eningen 
 

 

Vi glÞder os alle til at tage fat p¬ de opga-

ver, som venter i Rolfsted IdrÞtsforening. 
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Tennis 

Af Stefan Jensen 
 

¡rets sÞson p¬ tennisbanerne er 
netop startet, og der er begyndt at 
komme gang i spillet p¬ banerne. 
Banerne er over et par lßrdage ble-
vet gjort klar, med hjÞlp fra nogle 
af medlemmerne. Dette har vÞret 
nogle hyggelige timer, hvor snak-
ken har g¬et lystigt, alt i mens der 
har vÞret gang i river, skuffejern, 
koste, tromle osv. Tak for hjÞlpen 
til dem der gav en h¬nd med ï Jeg 
tror vi har f¬et lavet nogle rigtig fi-
ne baner til ¬rets sÞson. 
 

¡rets fßrste ungdomstrÞning har 
ogs¬ fundet sted, og igen i ¬r er 
der et ganske fint fremmßde. TrÞ-
ningen er for alle i alderen 10 ï 15 
¬r, og jeg forsßger p¬ bedste vis, at 
tilpasse det, s¬ alle kan vÞre med 
uanset niveau. Det foreg¬r hver ons-
dag fra 17.00 ï 18.00. Har man ingen 
ketcher, kan man l¬ne af klubben. 
 

Er du over 16 ¬r, og vil prßve at spille 
tennis, s¬ er der i ¬r ¬bent p¬ banerne 
hver onsdag fra 18.30 ï 20.00 til fÞl-
lesspil. Ikke decideret trÞning, men 
en mulighed for at komme og prßve at 
spille tennis, hvis man vil snuse lidt til 
spillet. Man kan ogs¬ mßde op hvis 
man vil spille tennis, men mangler en 
at spille med, hvis man vil spille mod 
nogle andre en dem man plejer, eller 
hvis man bare vil op og se hvad der 
sker p¬ banerne eller spßrge ind til 
tennis i Rolfsted.  
 

Kom forbi tennisbanerne og se hvad 

der sker! Det kunne jo vÞre du/i blev 

grebet af det J 
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Badminton 
Af Henrik Skovsgaard & Kirsten Hansen  
 
Vores sÞson 2014-2015 har vÞret godt 
belagt. 
 
Det skyldes at bl.a. fodboldspillere fandt ud 
af at de skulle rßres ogs¬ om vinteren, s¬ 
de begyndte p¬ badminton. Ligeledes har 
Henrik Skovsgaard- nyt medlem i udvalget- 
f¬et et 40+ hold p¬ benene. Det var dog 
spillere, som i forvejen havde booket ba-
ner. De har klaret sig godt i den turnering 
de har deltaget i. 
 
 
Godt 60 voksne spillere og 30 
bßrn har vÞret aktive badminton-
spillere i vinterens lßb. Der er lß-
bende kommet bßrn til, og det 
kan skyldes at vi har f¬et skole-
badminton p¬ banen fra DGI. Fri-
skolen har haft en formiddag og 
Rolfsted skole har haft 2 formid-
dage. Det har i hvert fald givet 5 
spillere mere.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Vi havde et begynderstÞvne den 29 no-
vember 2014. 
Her deltog 3 fra Broby, 1 fra Nr. Lyndelse 
og 11 fra RIF. Der var meget kort tilmel-
dingsfrist, derfor det lave antal. Men de fik 
mange gode kampe p¬ tvÞrs af alder og 
kunnen. Flere forÞldre var mßdt op, for at 
se de spilleede, og det betßd meget for 
bßrnene. Disse stÞvner starter kl. 10 og 
slutter kl. 13. 
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Den 30 januar havde vi arrangeret godnat-
badminton. Bßrnene kom med soveposer/
liggeunderlag, ketcher og godt humßr kl. 
20. Nu skulle der spilles hele natten- hvis 
det var det man havde lyst til- og det var 
der flere der havde. Vi startede med fÞlles-
trÞning, hvor Martin Skovsgaard og Frede-
rik Sßgaard fra OBK skulle trÞne alle bßr-
nene. Frederik er junior europamester i mix 
og double. Det synes bßrnene var vÞldig 
godt.  
Bagefter tog de to unge gutter en dyst, 
med bßrn, forÞldre og bedsteforÞldre som 
tilskuere. Da den var slut blev der skrevet 
autografer- b¬de p¬ arme, ben og sko. Det 
kom lidt bag p¬ de unge herrer. Men sjovt 
var det. TrÞnerne og nogle forÞldre var i 
hallen hele natten. 5 gutter sad i forhallen 
og spillede kort, da jeg kom med morgen-
mad kl. 7. De havde ikke sovet. Kik p¬ int-
ranettet under galleri. Der ligger fotos fra 
arrangementet.  
Her er et par kommentarer fra nogle bßrn : 
Emil og Helena skriver:ò Fedt at der ikke 
var sengetider ! Sejt med prof.kamp. Rigtig 
lÞkre kager. Godt at Dina holdt sig v¬gen 
hele natten. Ikke noget d¬rligt! Vi sov rigtig 
godt om lßrdagen !. GlÞder os til nÞste 
gang.ò 
Rasmus K. skriver:ò Rigtig sjovt fordi vi 
kunne spille badminton hele natten og vi 
stort set m¬tte, hvad vi ville. Sjovt at vÞre 
sammen med badmintonvennerne p¬ en ny 
m¬de. Det kunne vÞre sjovt at gßre igen. 
Det var fint at nogen kunne sove, hvis de 
ville, mens andre m¬tte vÞre v¬gen. Der 
var en god stemning.ò 

 

 
 
 
Nu har bßrnene spillet i 3 sÞsoner og de er 
ved at blive ret gode, s¬ nÞste sÞson vil vi 

prßve at melde hold til noget turnering. S¬ 
der er noget at strÞbe efter. 
Flere bßrn har vÞret til stÞvner og bad-
mintonskoler i lßbet af vinteren. Jeg har ik-
ke tal p¬ det, fordi de melder sig til over 
nettet.  
 
Ny sÞson starter fßrst i september. Der bli-
ver lagt baner ud til booking sidst i juni el-
ler juli.   


